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Straße Nr.
PLZ Ort



An
den Vorsitzenden des Promotionsausschusses Informatik 
Professor Dr.-Ing. habil. Falko Dressler

Einzureichen bei 
Fr. Christina Lange (O4.255)
Universität Paderborn
Pohlweg 51
33098 Paderborn	Datum







Antrag auf Feststellung der Promotionsvoraussetzungen im Fach Informatik



Sehr geehrter Herr Professor Dressler,


hiermit stelle ich den Antrag auf Feststellung der Promotionsvoraussetzungen im Fach Informatik gemäß §6 Abs. 1. 
Das Promotionsvorhaben wird von Prof. XXXXXXX betreut.

Beigefügt erhalten Sie zur Prüfung gemäß §6 Abs. 2 beglaubigte Kopien bzw. Kopien mit Vorlage der Originale aller meiner relevanten Abschlusszeugnisse (z.B. Master / Diplom / Bachelor / Lehramt / vergleichbare Abschlüsse) und Notenübersichten sowie eine Skizze meines Ausbildungsweges. Für Dokumente, die nicht in deutscher oder englischer Sprache ausgestellt wurden, habe ich beglaubigte Übersetzungen angefügt.

Außerdem erkläre ich hiermit, dass ich im Fach Informatik ein Promotionsverfahren an dieser oder einer anderen Hochschule weder früher noch gleichzeitig beantragt habe.


Mit freundlichen Grüßen



Unterschrift








Der Betreuer nimmt den Antrag zur Kenntnis




Unterschrift des Betreuers


Please note: this is an informal translation of the original application form. Please sign and submit the original german form.




First Name Last Name
E-Mail
Street, No
Post Code City
Country



To
Head of the Computer Science PhD Examination Committee
Professor Dr.-Ing. habil. Falko Dressler

Form to submit to 
Mrs. Christina Lange
Paderborn University
Office O4.255
Pohlweg 51
33098 Paderborn	Date







[Informal translation] Application for identification of doctoral degree requirements


[bookmark: _GoBack]Dear Professor Dressler,


I would like to apply for the identification of doctoral degree requirements in computer sciences according to §6(1). Prof. XXXXXXX supervises my PhD project.

Please find attached according to §6(2) certified copies of all my relevant educational documents (master, bachelor, diploma...), transcripts of records and an educational CV. For documents issued not in the English and German languages, I have attached certified transcriptions. I’m submitting all documents as certified copies or as regular copies showing original documents when submitting.

Additionally, I herby confirm that I have not applied for a doctorate procedure in computer sciences at this or any other university.


Yours sincerely 












